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  Protokół Nr XXV/21 

           z sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 28 grudnia 2021 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Sesja trwała od godz. 9.00 do godz. 10.30. 

Zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło w niej 14 radnych (radny Artur 

Patrzałek od godz. 9.30; nieobecni: radna Renata Korcipa), sołtysi oraz: 

- Pan Zbigniew Janik  - wójt gminy, 

- Pan Piotr Bębas  - sekretarz gminy,    

- Pani Agnieszka Liberek - skarbnik gminy. 

          Otwarcia XXV sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło. Na 

wstępie powitał wszystkich zebranych na sali obrad i stwierdził kworum wystarczające 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie przewodniczący złożył najszczersze kondolencje żonie Pana Józefa Mołasa, 

który przez kilkanaście lat pełnił funkcję sołtysa wsi Zofiówka.  

Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy Gnojno. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gnojno z działalności w okresie między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gnojno na 2021 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2021 – 2040. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu niewygasających wydatków z 

upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia i 

prowadzenia ośrodka rehabilitacji dzikich ptaków. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zakończenie sesji. 

Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 13 radnych, nikt nie był „przeciw”, nikt 

nie „wstrzymał się” od głosu (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

 

Do punktu 2-go. 

 

              Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy Gnojno. 

               W sprawie przyjęcia protokołu z XXIV sesji z dnia 30 listopada 2021 r. odbyły 

się dwa głosowania. 
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„Za” przyjęciem protokołu bez czytania głosowało 13 radnych i tylu samo radnych 

głosowało za przyjęciem protokołu w wersji opublikowanej na stronach podmiotowych 

Biuletynu Informacji Publicznej (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

 

Do punktu 3-go. 

 

            Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

             Sprawozdanie z działalności za okres od 28.09.2021 r. do 28.12.2021 r., 

stanowiące załącznik do protokołu, zostało opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy w Gnojnie.  

 

Do punktu 4-go. 

 

           Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2021 rok. 

            Z wybranymi akapitami protokołu z posiedzenia Komisji Planowania Budżetu i 

Finansów, odbytego w dniu 27 grudnia 2021 r., zapoznała zebranych radna Jadwiga 

Gubała (kserokopia protokołu Nr 31/21 – w załączeniu).  

W związku z brakiem  pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXV/223/21 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

 

Do punktu 5-go. 

 

             Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2021-2040. 

W związku z tym, że żaden z radnych nie miał pytań i nie wniósł żadnych uwag do 

wyżej wymienionego projektu uchwały – przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXV/224/21 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

 

            Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu niewygasających wydatków z 

upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Zważywszy na brak jakichkolwiek pytań i uwag, przewodniczący poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się”  – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXV/225/21 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 
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Do punktu 7-go. 

 

           Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

W przedmiotowym temacie głos zabrali: 

- Radny Marian Okraj – podejmując tę uchwałę jesteśmy świadomi, że wyprowadzamy 

z budżetu gminy kwotę 62 tysięcy złotych. Sytuacja powtarza się co roku. A z mojej 

wiedzy wynika, że system gospodarowania odpadami komunalnymi powinien się 

równoważyć. Oznacza to, że środki z wpłat mieszkańców powinny pokryć wydatki 

związane z funkcjonowaniem systemu. Wiem że musimy się z tym zmierzyć, ale według 

mnie pieniędzy trzeba szukać w innych źródłach. Są osoby, które nie płacą za śmieci. 

Jest ich wcale niemało, bo 350 osób. Czyli za te osoby płacą uczciwi mieszkańcy i 

budżet. Dlatego stawiam wniosek, aby uszczelnić system gospodarki odpadami. 

-  Wójt gminy – odnosząc się do kwestii poruszonej przez pana radnego Mariana Okraja 

powiem tak. Są zaległości w opłatach za śmieci, ale nie są one przeze mnie umarzane. 

Do tych osób są wysyłane upomnienia. Jeżeli mimo upomnień nadal nie płacą, 

należności są egzekwowane przez komornika. Czyli w konsekwencji pieniądze za 

śmieci wpływają do gminy, tylko z opóźnieniem.  

- Radny Jerzy Kwiecień – pan wójt mówi o osobach, z którymi są zawarte umowy. A co 

z osobami, z którymi takie umowy nie zostały zawarte? 

- Wójt gminy – raz na jakiś czas przeprowadzana jest weryfikacja osób, które 

opuszczają teren naszej gminy, i takich, które na teren gminy przybywają. Tych osób 

nie jest wcale aż tak dużo .  

Ponieważ nikt nie miał więcej pytań i nie wniósł żadnych uwag – przewodniczący 

zarządził głosowanie nad ww. projektem uchwały. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXV/226/21 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

 

            Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

rok. 

Wobec braku pytań, przewodniczący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się”  – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXV/227/21 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 
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Do punktu 9-go. 

 

           Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia i 

prowadzenia ośrodka rehabilitacji dzikich ptaków. 

           Z treścią wniosku o wydanie zgody na otwarcie i prowadzenie ośrodka, który 

wpłynął do rady gminy, zapoznała zebranych pani Barbara Czarnecka – podinsp.. ds. 

obsługi rady (kserokopia wniosku – w załączeniu). 

           Przewodniczący obrad zabierając głos stwierdził, że gmina nie będzie 

partycypować w kosztach utworzenia i prowadzenia ośrodka. Następnie przytoczył 

jeden z akapitów uzasadnienia do uchwały, który brzmi: „Argumenty zawarte w 

złożonym wniosku stanowią podstawę do wydania pozytywnej opinii i podjęcia 

przedmiotowej uchwały”. 

          Radny Marian Okraj wpisując się w powyższą tematykę zasugerował, aby w 

kwestii finansowania tego przedsięwzięcia sięgnąć do ustawy o ochronie zwierząt.  

         Przewodniczący skonstatował, że z zapisów ustawy nie wynika wprost 

konieczność finansowania tego typu  działalności.  

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag, przewodniczący poddał projekt 

przedmiotowej uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się”  – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXV/228/21 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 

Po głosowaniu przewodniczący ogłosił 15-minutową przerwę w obradach. 

 

Do punktu 10-go. 

 

           Zapytania i wolne wnioski. 

          Zapytania i wolne wnioski zgłosili: 

- Pan Henryk Kasza – sołtys wsi Kostera - na ostatniej sesji ustalono diety dla radnych i 

sołtysów. Dlaczego sołtysów nie potraktowano na równi z radnymi? Wykonujemy  

pracę, jak na zachodzie, a otrzymujemy pieniądze, jak na wschodzie. Rozmawiamy z 

sołtysami pełniącymi te funkcje na terenie innych gmin i wiemy, że otrzymują 

comiesięczną pensję a my jesteśmy traktowani, jak dziesiąte koło u wozu. Rzuciliście 

nam ochłap w postaci 100-złotowej podwyżki, ale czy to jest w porządku, czy to jest 

kulturalnie? 

- Pani Maria Jabłońska – sołtys wsi Wólka Bosowska – jestem zbulwersowana faktem, 

że mieszkańcy nie płacą za śmieci. Wiedziałam, że nie wszyscy segregują odpady, ale 

że nie płacą – nie wiedziałam. Dlatego zwracam się  do pana wójta. Proszę się nad 

nikim nie litować, tylko wywiesić listę z nazwiskami osób, które płacą i które nie płacą. 

Ja nie zamierzam za nikogo płacić. Będę pierwszą, która podpisze się liście, że w 

przyszłym roku nie będę płacić za odpady.  

- Wójt gminy – powtórzę to, co już mówiłem. Nie umarzam nikomu zaległości. Jeżeli 

ktoś nie płaci na bieżąco, to i tak przyjdzie taki czas, że w końcu zapłaci wraz z 

odsetkami.  
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- Radny Krzysztof Samburski – mam pytanie do pana sołtysa. Czy chodzi o to, aby 

sołtysi mieli zryczałtowaną miesięczną dietę? 

- Pan Henryk Kasza – chodzi też o to, jak są traktowani sołtysi w innych gminach i jakie 

mają warunki. 

- Wójt gminy – przypomnę tylko to, co powiedziałem na ostatniej sesji w kwestii 

podwyżek. Mojej, sołtysów i radnych. Powiedziałem mianowicie, że niezrozumienie tego 

tematu doprowadza do animozji między ludźmi. Czy moja pensja, czy diety radnych i 

sołtysów są odpowiednie? Jest to kwestia indywidualnego spojrzenia każdego z nas. 

Zarówno u nas, jak i w innych gminach o podwyżkach decydują radni. Sami wiecie, że 

nasi radni mieli najniższe uposażenie w porównaniu z radnymi z innych gmin. I nawet 

po podwyżce mają mniej od innych. Ja też mam niższą pensję niż inni wójtowie. I sołtysi 

również. Możemy do tego tematu wrócić i rozważyć na spokojnie wszystkie za i 

przeciw. Nie bez znaczenia jest również fakt, że radni za dzisiejszą sesję nie otrzymają 

dodatkowej rekompensaty. Ani za posiedzenie, które odbędzie się być może jutro lub za 

dwa dni. Gdyby nawet spotkali się w miesiącu, pięć czy dziesięć razy, dieta nie ulegnie 

zmianie. Natomiast sołtysi mają płaconą dietę za udział w każdej sesji.  

- Pani Agnieszka Rogala – sołtys wsi Januszowice – panie wójcie – ile razy byliśmy na 

sesji w ubiegłym roku? Cztery razy? 

- Wójt gminy – podwyżki diety nie traktujcie w kategorii ochłapów. Jest to rekompensata 

dla was za udział w sesji i za poświęcony czas. Gdyby któryś z sołtysów zasygnalizował 

problem, ten temat byłby przedmiotem posiedzenia komisji, która odbywała się wczoraj. 

Wrócimy do tego tematu i na spokojnie o wszystkim porozmawiamy. 

- Przewodniczący obrad – ciągle wracamy do tego, co było i co jest, ale to wirus 

determinuje nasze życie. Patrząc chociażby na liczbę odbytych sesji nie sposób nie 

zauważyć, że jest to dopiero dwudziesta piąta sesja w tej kadencji, podczas gdy w 

czasie czteroletniej kadencji takich sesji odbywaliśmy czterdzieści pięć lub czterdzieści 

sześć. Wniosek z tego jest taki, że liczba sesji jest ograniczana do niezbędnego 

minimum. Odbywają się tylko te, których odbycie jest konieczne w celu realizacji 

budżetu. 

- Wójt gminy – wcześniej sesje były zwoływane często a i obrady trwały bardzo długo. 

Teraz są zwoływane rzadziej, ze względu na panującą pandemię. Jest to choroba 

niebezpieczna, przynosząca śmiertelne żniwo. Proszę tego nie bagatelizować. Każde 

zwołanie sesji jest dla mnie ogromnym przeżyciem, chociażby z takiego powodu, że w 

bieżącym roku uczestniczyłem w bardzo wielu pogrzebach osób, które zmarły na 

COVID. Nie chciałbym do tego wracać, bo to jest trudny temat. Ale każde posiedzenie 

wiąże się z ogromnym ryzykiem i odpowiedzialnością. Zawsze są obawy, czy ktoś 

kogoś nie zarazi. Na tej sali są osoby, które straciły bliskich. Dlatego nie zarzucajcie 

nam, że spotykamy się rzadko i krótko. W tej chwili najważniejsze jest zachowanie 

zdrowego rozsądku. Chyba że ktoś nie wierzy ani w chorobę, ani w szczepionki. Bo 

takich osób jest wcale niemało.  

- Radny Artur Patrzałek – pozornie może się wydawać, że radni podnieśli sobie dietę. 

Ale rzeczywistość jest zgoła inna. Weźmy chociażby pod uwagę Komisję Planowania 
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Budżetu i Finansów. W grudniu odbyliśmy dwa posiedzenia, a dzisiejsza sesja jest 

trzecim spotkaniem w tym miesiącu. Matematycznie licząc weźmiemy mniej niż byśmy 

wzięli, gdyby dieta była wypłacana kwotowo. Mam nadzieję, że przyszły rok będzie 

łagodniejszy pod względem pandemicznym i zwiększy się częstotliwość naszych 

spotkań. Jeżeli uważacie, że zostaliście potraktowani po macoszemu, to trzeba się nad 

tym zastanowić i wszystko jeszcze raz przedyskutować. Jedno nie ulega wątpliwości. 

Tak naprawdę myśmy sobie nie podnieśli diet, tylko zmienili sposób jej wypłacania.  

- Pan Henryk Kasza – czy do polityki idzie się po to, aby się wzbogacić, czy po to, aby 

komuś pomóc?  

- Pani Maria Jabłońska – według mnie nie są potrzebni ani sołtysi, ani radni. Wystarczy 

pan wójt, dwóch pracowników i pan przewodniczący, aby stwierdzić co i gdzie na 

terenie gminy jest potrzebne. Po co nam wciskacie, że się zarazimy koronawirusem? 

My o tym wiemy. Jeżeli będziemy mieli przelane na konto jakie takie „ochłapy”, to nie 

przyjdziemy na sesję, żeby nie stwarzać niepotrzebnego zagrożenia.  

- Radny Artur Patrzałek – chciałem tylko podkreślić, że biorąc po uwagę liczbę 

posiedzeń Komisji Planowania Budżetu i Finansów w skali miesiąca czy roku, my de 

facto nie zarobiliśmy na podwyżce diet, tylko straciliśmy.  

- Pani Agnieszka Rogala – co z tego, że dieta sołtysów została podniesiona o 100 

złotych, skoro jesteśmy trzy lub cztery razy na sesji w skali roku? 

- Pani Maria Jabłońska – który radny czy sołtys przyjdzie bezinteresownie na zebranie? 

- Radny Artur Patrzałek – radni, będący członkami komisji budżetowej, nie odczuli 

podwyżki diet. Natomiast żeby była jasność. Nie odnoszę się do kwestii podwyżek diet 

sołtysów.  

- Radny Marian Okraj – rozumiem Wasze rozgoryczenie. Bo też jestem sołtysem. Wiem 

też, że będąc społecznikiem nie można zrobić biznesu. Pracując społecznie – służy się 

ludziom. Bo taka była nasza wola. W zamian za to ludzie obdarzają nas zaufaniem. 

Funkcję sołtysa pełnię od 2007 roku. W ostatnim czasie jestem również radnym, ale 

biorę tylko jedną dietę. Radnego. Wykonując te same obowiązki, co pozostali sołtysi, 

nie biorę dodatkowo 300 złotych. 

- Pani Maria Jabłońska – nawiązując do wypowiedzi radnego chcę powiedzieć jedno. Ja 

też byłam radną i byłam sołtysem. Zgodziłam się pełnić funkcję sołtysa z własnej woli i 

robić wszystko co w danej chwili jest potrzebne. Nawet przybijać gwoździe. 

- Radny Andrzej Kuranda – to dlaczego Pani w tej chwili to wypomina? 

- Pani Maria Jabłońska –  nie wypominam,  tylko chcę sprostować, że każdy, kto pełni 

funkcję sołtysa i radnego, sam dokonał wyboru.  

- Pani Elżbieta Biała – sołtys wsi Gorzakiew – ze wszystkimi sprawami ludzie dzwonią 

do sołtysa a nie do radnego.  

- Przewodniczący obrad – bardzo proszę o podchodzenie do mównicy i zabieranie 

głosu pojedynczo, bo później są problemy z odsłuchaniem wypowiedzi i zapisaniem ich 

w protokole.  

- Pan Henryk Kasza – ja mówię głośno i wyraźnie. Poza tym własne brudy powinniśmy 

prać we własnym gronie a nie podawać do publicznej wiadomości.  
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- Radny Krzysztof Samburski – jakie są Wasze oczekiwania?  

- Pani Ewa Turlińska – sołtys wsi Wola Bokrzycka – 300 złotych miesięcznie będzie w 

sam raz, ponieważ sołtysi załatwiając różne sprawy ponoszą m.in. koszty paliwa.  

- Przewodniczący obrad – rozeznamy sprawę porównując diety wypłacane w sąsiednich 

gminach i w najbliższym czasie wrócimy do tematu.  

- Radny Artur Patrzałek – proszę o zgłoszenie do Powiatowego Zarządu Dróg w Busku 

- Zdroju potrzeby posypania dróg powiatowych pisakiem na górkach, zakrętach i 

wzniesieniach. Poza tym chciałem zgłosić awarię lampy znajdującej się naprzeciwko 

placu zabaw w msc. Falki. 

- Radny Wincenty Krawczyk – proszę o zgłoszenie do PZD, że kierowca samochodu 

zamiast posypać drogę do Woli Bokrzyckiej zawraca w Skadli i odjeżdża w kierunku 

Raczyc. 

Ponadto proszę o rozpatrzenie wniosku sołtysów w sprawie zmiany formy płatności diet 

– z kwotowej na ryczałtową. 

Bardzo dziękuję panu wójtowi i pani skarbnik za dobry rok oraz pozyskanie dla gminy 

Gnojno kwoty 14 milionów złotych. Korzystając z tego, że jest to ostatnia sesja w tym 

roku życzę wszystkim dużo zdrowia, cierpliwości, radości i miłości. Szczęść Boże 

naszej gminie i panu wójtowi. 

- Radny Marian Okraj – czas szybko leci, dlatego chciałbym wszystkim podziękować za 

mijający rok. Panu wójtowi, pracownikom urzędu gminy, sołtysom i radnym za wytrwałą 

pracę. Niech Nowy Rok przyniesie dużo zdrowia, radości i wzajemnego szacunku oraz 

pomyślności dla gminy i działań, które przyniosą zadowolenie naszym mieszkańcom.  

- Wójt gminy – odnosząc się do zimowego utrzymania dróg powiatowych chcę 

podkreślić, że jak co roku zgłaszamy wszystkie potrzeby w tym zakresie i jak co roku 

powtarzają się te same problemy. To, czy dany odcinek drogi jest odśnieżony czy też 

nie, ma związek z zaliczeniem drogi do określonej kategorii. Odpowiedzialność za 

organizację pracy ponosi powiat. I za zaliczenie dróg do danej kategorii również. Drogi 

są odśnieżane zgodnie z wcześniej ustalonym harmonogramem. Na te działania 

praktycznie wpływu nie mamy. Czy to nam wystarczy, czy nie – to już zupełnie inna 

sprawa. 

- Pani Elżbieta Biała – sołtys wsi Gorzakiew – najgorsze w tym wszystkim jest to, że nikt 

w Powiatowym Zarządzie Dróg nie odbiera telefonu. 

- Wójt gminy – wobec tego proszę dzwonić na policję i zgłaszać, który odcinek drogi jest 

nieprzejezdny i stwarza realne zagrożenie dla kierowców. Tym bardziej, że na 

poboczach dróg powiatowych nie ma piasku. Nasi pracownicy rozwożą piasek, gdzie 

tylko mogą nie patrząc, czy to jest droga gminna, czy powiatowa.  

- Pani Zofia Panak – sołtys wsi Poręba – proszę o dostarczenie piasku i posypanie  

drogi (na zakrętach) prowadzącej przez Porębę., bo jest bardzo ślisko. 

- Wójt gminy – piasek jest sukcesywnie dostarczany na drogi; ostatnio miała miejsce 

poważna awaria wodociągu gminnego i być może na niektórych odcinkach da się 

odczuć jego brak. Proszę do mnie dzwonić i zgłaszać  tego typu sytuacje.  
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- Pani Anna orkisz – sołtys wsi Rzeszutki – proszę o posypanie piaskiem odcinka drogi 

Gnojno – Piaski – Rzeszutki. 

- Wójt gminy – podczas dużych mrozów ani piasek, ani sól nie przyniosą oczekiwanego 

efektu.  

- Pani Maria Jabłońska – droga prowadząca do Wólki Bosowskiej jest bardzo śliska 

mimo, że została posypana piaskiem.  

- Wójt gminy – dlatego trzeba zachować daleko idącą ostrożność, upominać młodych 

ludzi, aby nie jeździli zbyt szybko i  uważali podczas wyjeżdżania z bocznych dróg, a 

także wymienić opony na zimowe.  

- Pan Henryk Kasza – cały problem polega na tym, że drogą powiatową prowadzącą do 

Skadli jeżdżą pługopiaskarki, tylko nie posypują jej piaskiem. Na zwróconą przeze mnie 

uwagę, kierowca pojazdu odpowiedział, żebyśmy się zajęli swoimi drogami.    

- Wójt gminy – wracając do częstotliwości posiedzeń powiem tak. Kto nie miał do 

czynienia bezpośrednio z chorobą i kogo nie dotknęło nieszczęście utraty kogoś 

bliskiego może pomyśleć, że za rzadko się spotykamy. Osoby, których to dotknęło, 

nachodzi taka refleksja i zadają sobie pytanie, czy musieli jechać w dane miejsce, czy 

musieli się z kimś spotkać, czy musieli akurat tam być? Aby czuć się bezpiecznie, 

zachowujmy rozsądek. Czasem pieniądze – to nie wszystko.  

- Przewodniczący obrad – nawiązując do tego o czym mówiliśmy życzę Państwu w 

Nowym Roku wszystkiego najlepszego. Przede wszystkim zdrowia, spokoju i radości. 

Proszę na siebie uważać i bacznie obserwować, gdzie i z kim się spotykamy. 

Ograniczmy swoje kontakty do niezbędnego minimum, aby nas nie spotkały żadne 

przykrości związane z COVID i innymi chorobami. 

- Wójt gminy – bardzo dziękuję radnym i sołtysom za mijający rok. Za pomoc, za 

współpracę i za wsparcie. Rok 2021 był rokiem pozyskiwania funduszy, natomiast rok 

2022 będzie rokiem ich wydatkowania. Na pewno będzie więcej pracy. Oby tylko nam 

się udało zrealizować wszystkie plany i zamierzenia w sferze inwestycji i remontów ku 

zadowoleniu wszystkich mieszkańców.  

Mam obowiązek przekazać wszystkim radnym, sołtysom, pracownikom urzędu i 

mieszkańcom gminy, oglądającym transmisję, pozdrowienia od samego wicepremiera 

Jarosława Kaczyńskiego. Kto śledzi naszą stronę internetową wie, że taka informacja 

została na niej zamieszczona. Wynika z niej, że wraz z panem premierem Cieślakiem 

udało nam się spotkać osobiście z panem wicepremierem. Stanowi to dużą satysfakcję 

z naszej pracy i z bardzo dobrego wykonywania zadań. Satysfakcja jest tym większa, 

że osoby korzystające bezpośrednio z programów rządowych mogą się w ten sposób 

odwdzięczyć. Jak zapewne czytaliście w zamieszczonej notatce stroiki, które zostały 

wręczone premierowi Morawieckiemu, wicepremierowi i prezydentowi Andrzejowi 

Dudzie, zostały wykonane przez seniorów z Domu i Klubu Seniora w Janowicach 

Poduszowskich.  

Jak zdążyliście zauważyć, jest to tradycja kultywowana z roku na rok, z okazji świąt. 

Moim zdaniem dzięki temu mieszkańcy naszej gminy powinni się czuć docenieni i 

dumni z tego, że w ten sposób eksponujemy naszą gminę. Nawet bardziej, niż 
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mieszkańcy dużych aglomeracji, jak chociażby Warszawa. Bardzo mnie to cieszy. 

Myślę, ze rok 2022 będzie również obfitował w takie miłe wydarzenia. Jesteśmy małą, 

biedną, wiejską gminą, ale prężnie i solidnie działającą. 

Wszystkiego dobrego dla Was, dla Waszych rodzin, Waszych przyjaciół i wszystkich 

mieszkańców na cały 2022 rok. Oby omijały nas szerokim łukiem wszystkie 

nieszczęścia związane z pandemią. Oby ten rok sprzyjał realizacji zadań. 

Proszę również przyjąć życzenia noworoczne od pana wicestarosty Stanisława 

Klimczaka.  

Do punktu 11-go 

             W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad XXV sesji, 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło dokonał jej zamknięcia.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

 

           Protokolant:                                                            Przewodniczący obrad: 

     Barbara Czarnecka                                                          Stanisław Wcisło 

 

Niniejszy protokół stanowi zwięzłą, skróconą wersję przebiegu posiedzenia XXV sesji 

Rady Gminy Gnojno, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2021 roku. Dokładny jej 

przebieg zawiera nagranie, udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Gnojno. 

 

 

 

   

  

 


